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Beste liberalen,

Voor u ligt de eerste nieuwsbrief van de VVD Hoeksche Waard van 2024.
Helaas later dan gepland maar door verschillende ontwikkelingen binnen het
bestuur en de fractie zijn we er niet eerder aan toegekomen. De
ontwikkelingen waar wij aan refereren zijn overigens positief te noemen: op
bestuurlijk vlak lijkt de gewenste samenwerking met andere lokale netwerken
nu echt vorm te gaan krijgen. Dat vraagt best wat van ons bestuur en menig
bestuurslid heeft al ‘huiswerk' gekregen om deze samenwerking in 2024 nu
echt vorm te gaan geven en te laten slagen. U leest er meer over in deze
nieuwsbrief. Ook onze raadsfractie zet mooie stappen naar nog betere en wat
ons betreft liberalere Hoeksche Waard. Onze fractie zet zich op een aantal
onderwerpen nadrukkelijk in om ‘ons’ VVD-geluid ook in de Hoeksche Waard te
laten klinken. De resultaten die dat oplevert worden gedeeld in de
verschillende media en de zichtbaarheid die ons dat als VVD Hoeksche Waard
oplevert is van onschatbare waarde om naar de toekomst toe het
ledenbestand op peil te houden. We hebben als bestuur en fractie grote
verwachtingen van 2024 en we hopen dat u als lid ons daarbij blijft steunen
met uw lidmaatschap en deelname aan onze activiteiten. Ook buiten deze
activiteiten zijn wij als bestuur en fractie altijd beschikbaar voor vragen,
suggesties of ideeën. Schroom vooral niet om met ons in contact te komen op
bestuur@vvdhoekschewaard.nl of fractie@vvdhoekschewaard.nl.

Het bestuur
VVD Hoeksche Waard
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Op woensdag 27 maart jl. hebben we onze eerste algemene ledenvergadering
van 2024 gehouden. Deze keer hebben we voor een locatie gekozen in Nieuw-
Beijerland. Hoewel we ons bewust zijn van de reistafstand voor sommigen van
onze leden vinden we het als bestuur toch belangrijk om onze activiteiten
verspreid door de Hoeksche Waard te organiseren. Dat betekent helaas dat leden
de ene keer verder moet reizen dan de andere keer maar we proberen dit zo
goed mogelijk ‘eerlijk’ te verdelen.

Deze algemene ledenvergadering was opnieuw een bijzondere: ons lid Conny
Verbaas kreeg uit handen van vice-voorzitter Christel Mourik namens het
hoofdbestuur van de VVD de Mr. Stikkerplaguette uitgereikt. Dit is de hoogste
waardering die een lid van de VVD kan worden toegekend vanwege jarenlange
inzet binnen onze mooie vereniging. Conny is bij elkaar opgesteld al dertig (!)
jaar actief geweest in verschillende rollen en functies binnen de VVD. Dat vinden
wij heel bijzonder en het is daarom dat wij Conny hebben voorgedragen voor
deze waardering bij het hoofdbestuur. Het hoofdbestuur heeft ingestemd met
deze voordracht en woensdag 27 maart jl. kon de uitreiking plaatsvinden. 

De komst van Christel gaf ons direct de kans om wat extra tijd te vragen voor het
bespreken van verschillende organisatorische problemen waar we als lokaal
netwerk tegenaan lopen. Het bestuur heeft bijna een uur met Christel gesproken
over verschillende zaken en we hebben concrete afspraken gemaakt over de
oplossing of in ieder geval de wil om te komen tot verbetering voor verschillende
problemen. Christel heeft op de ledenvergadering zelf ook nog een verteld over
verschillende onderwerpen die binnen het landelijke bureau van de VVD spelen,
welke statutaire veranderingen er binnen de partij zullen gaan plaatsvinden en
hoe het hoofdbestuur tegen de huidige formatieonderhandelingen aankijkt en de
rol die verschillende voormalige VVD-bewindslieden zich toe-eigenen in
verschillende talkshows. Mooi was het om te zien dat de onderwerpen die we
lokaal hebben opgepakt zoals het terugbrengen van het debat binnen ons partij
(VVD Hoeksche Waard lagerhuis debat) en mogelijk maken van andere vormen
van lidmaatschappen (donateurs, ‘lidmaatschap-light’ verschillende vormen van
contributie) nu ook landelijk op de agenda staan. Deze erkenning doet ons als
bestuur  vanzelfsprekend goed. 

Vanuit de fractie is door onze fractievoorzitter Arnold de Man een update
gegevens van een aantal thema's die spelen binnen onze gemeente. De vorige
algemene ledenvergadering hebben we hier een mooie interactieve sessie over
gehad met elkaar en Arnold heeft aan de hand van die thema's uitgelegd hoe het
bestuurlijk proces verloopt en op welke termijn er een resultaat te verwachten
valt. Verderop in deze nieuwsbrief leest u er meer over.

ALGEMENE LEDENVERGADERING

Door Harmen Hoogwerf
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Bij de afsluiting van de avond werd ik zelf nog verrast door mijn
medebestuursleden.

Ik heb het afgelopen jaar het voorzitterschap waargenomen na het aftreden van
onze vorige voorzitter Eldert de Jager. Eldert is gelukkig wel behouden voor onze
lokale VVD als supporter van het bestuur en sluit nog geregeld aan bij
activiteiten. Hartstikke fijn dat je dat doet Eldert en ook zeer waardevol vanwege
de kennis en ervaring!

Ik heb gedacht dat we binnen dat jaar een nieuwe voorzitter zouden vinden en
gezien de verschillende ontwikkelingen waarmee we als bestuur bezig zijn wilde
ik het voorzitterschap niet vacant laten zijn. Helaas is het niet gelukt om binnen
het jaar een nieuwe voorzitter te vinden en het voorzitterschap er opnieuw een
jaar ‘bij doen’ is niet haalbaar. Met een eigen onderneming, een gezin, een
bestuurlijke portefeuille én een voorzittersrol is er de afgelopen periode veel tijd
naar de VVD gegaan. Dat heb ik met veel plezier gedaan maar van een goede
balans is er dan eigenlijk geen sprake. Ik treed daarom weer terug in mijn rol als
bestuurder waar ik veel zin heb in de nieuwe ontwikkelingen die regionaal gaan
spelen. Mijn medebestuursleden lieten het aflopen van mijn tijdelijke termijn als
voorzitter niet zomaar voorbij gaan. Na mooie woorden heb ik nog een kleine
attentie gekregen die zeker goed terecht zal komen. 

Na het formele gedeelte van onze algemene ledenvergadering is er ook altijd nog
tijd en ruimte voor het nabespreken van de avond tijdens de borrel. Het is goed
om te zien dat iedere aanwezige zijn plek vindt en er niemand meteen vertrekt.
Dat zegt iets over de goede sfeer die er heerst binnen ons lokale netwerk en dat
is weer iets wat we als bestuur verder willen uitdragen in onze zoektocht naar
nieuwe leden en natuurlijk een nieuwe voorzitter!
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Wilt u meedoen aan een activiteit of heeft u een goed idee
voor een nieuwe activiteit? Neemt u dan contact op met
Michael via bestuur@vvdhoekschewaard.nl. Ook wanneer
een landelijke activiteit of congres wilt bezoeken of meer
informatie wilt over een landelijke activiteit kunt u contact
met ons bestuur opnemen! 
 

MEEDOEN AAN EEN ACTIVITEIT?
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Op 27 maart j.l. mocht ik tijdens de ALV VVD Hoeksche Waard, namens het
hoofdbestuur van de VVD, de Stikkerplaquette in ontvangst nemen.  Eigenlijk had ik er
nooit bij stilgestaan dat ik die ook kreeg voor meer dan 30 jaar vrijwilligerswerk. Ik
voelde mij zeer vereerd! 

Even een stukje historie:
Komend uit een rood nest, werkend voor portefeuillehouders PvdA, had ik altijd het
idee dat ik mij beter thuis zou voelen bij een andere politieke partij.
Tijdens mijn studie Sociologie, vak Politicologie, aan de EUR, kregen wij de opdracht
alle politieke partijen op een rijtje te zetten. Prima idee, want normaal gesproken had
ik daar nooit de tijd voor genomen. Tijdens het uitpluizen van de programma’s van de
VVD kwam ik de uitspraken van Vonhoff tegen en wist toen: dat is mijn partij! 
Wel heb ik altijd gezegd: als ik mij aansluit bij een politieke partij wil ik daar ook iets
voor doen. En, zo gezegd, zo gedaan; ik meldde mij aan bij de VVD Rotterdam-Zuid. In
1992 startte ik met flyeren voor de VVD afdeling Rotterdam-Zuid. Omdat ik wist dat ik
zou verhuizen naar Oud-Beijerland wilde ik niet op de lijst van de
gemeenteraadsverkiezingen van Rotterdam staan. Eenmaal verhuisd naar Oud-
Beijerland sloot ik mij aan bij de VVD aldaar en ging in het bestuur in. Ik ben zowel
algemeen lid, secretaris en penningmeester geweest. Ik kijk met genoegen terug naar
die tijd. 

Verder had ik een bestuursfunctie (opleidingen) bij de regio. Bij de volgende
gemeenteraadsverkiezingen stond ik wel op de lijst. Op een onverkiesbare plaats,
maar het kan verkeren. Een jaar vóór de volgende verkiezingen werd ik steunfractielid,
om in 2006 op een verkiesbare plaats te komen. 
Door omstandigheden werd ik fractievoorzitter; tevens kwam de VVD opnieuw in de
coalitie. Ik was hierdoor in de gelegenheid om het hele spectrum binnen de lokale
politiek te ervaren. Zeker vanuit mijn achtergrond sociologie zeer leuk en leerzaam. 
In 2010 had de VVD goede resultaten bij de gemeenteraadsverkiezingen in Oud-
Beijerland en werd ik wethouder. Ik kan zeggen dat ik mij die vier jaar als een vis in
het water voelde. 
In 2014 ging het niet zo goed met de VVD tijdens de gemeenteraadsverkiezingen en
ging ik terug de raad in. Het was een spannende tijd, met name door de
samenvoeging tot één gemeente Hoeksche Waard; dat had weer een andere
dynamiek.  Er was nog altijd een stille wens: ik had ongeveer tien jaar gewerkt bij het
Zuiveringsschap als hoofd P & O en ik wilde graag nog eens lid worden van de
Verenigde Vergadering bij het Waterschap; dat lukte in 2019. Ik ben zelfs een half jaar
Heemraad geweest. 

Hiermee had ik alle dromen verwezenlijkt en stopte ik in maart 2023.  Ik wens alle
vrijwilligers ook de kansen toe die ikzelf heb gekregen binnen de VVD en ik bedank de
VVD (hoofdbestuur en lokaal) voor deze mogelijkheden!

                                                                                                                                    

UITREIKING MR. STIKKERPLAQUETTE

Door Conny Verbaas
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Lokale thema's

Lokale politici

 Hoeksche Waard 

Lagerhuis debat 
Woensdag 29 mei 20:00 uur

Dorpshart 
Mijnsheerenland 

VVD Hoeksche Waard vvdhoekschewaard VVD Hoeksche Waard HWVVD

Meld je aan 
op één van onze socials

 Debatteer je m
ee?

Netwerkborrel
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Op zaterdag 20 januari jl. heeft het regiobestuur van de VVD Zuid-Holland een
bijeenkomst georganiseerd voor alle bestuursleden van de lokale netwerken in
Zuid-Holland. Het doel van deze dag was het bespreken van de uitdagingen
waarvoor we als lokale netwerken staan en welke kansen we zien om deze
uitdagingen het hoofd te bieden. Er waren verschillende deelsessies bedacht met
elk een eigen onderwerp. De verschillende deelsessies waren zeer vruchtbaar
waarbij er zowel input voor het regiobestuur is verzameld als van elkaar is geleerd.
 
Campagnevoering en communicatie
Kernpunt uit de deelsessie omtrent campagnevoering en communicatie is het
vroegtijdig beginnen en het op juiste wijze gebruiken van sociale media. De
effectiviteit van canvassen werd door menig bestuurders herkent, waarbij ook het
idee is benoemd om trainingen te organiseren voor nieuwe canvassers. Het belang
van het actief (blijven) benaderen van (offline) lokale media zijn hierbij ook
benoemd als middel om zichtbaarheid lokaal te vergroten.

Ledenwerving en – behoud
Het ledenaantal in de regio neemt al geruime tijd af. Echter, de aantallen
verschillen aanzienlijk per lokale netwerk. Zaken als de demografie van de
gemeenten en een vicieuze cirkel in afname na het bereiken van een kritische
massa lijken hierbij een rol te spelen. Veel bestuurders geven aan dat ledenbehoud
al een grote opgave is waardoor werving lastig is. Ook het vinden van bestuurders
wordt als lastig ervaren. Tips die hierbij uitgedeeld zijn, zijn onder meer het
behapbaar maken van de functie en verzorgen van een goede sfeer bij
evenementen.

Evenementen lijken een cruciale rol te spelen in het behouden van leden. Onder
bestuurders is de wil om meer samen te werken met andere lokale netwerken om
zo niet alleen meer evenementen voor hun eigen lokale netwerk te realiseren,
maar ook ontmoetingen met aanliggende netwerken te faciliteren.

Een trend die door mening bestuurder wordt herkend is dat veel leden afhaken
nadat zij niet meer in aanmerking komen voor het gereduceerde tarief van het
introductielidmaatschap. Ook wordt het soms als ingewikkeld ervaren om lid te
worden, met name voor ouderen.

Opleidingen en talentmanagement
Er zal voor alle bestuursleden in Zuid-Holland die deze portefeuille onder zich
hebben een whatsapp groep gemaakt worden. Ook is de doelstelling gesteld om in
de drie Zuid-Hollandse regio’s Noord, West en Zuid minstens een keer per jaar de
drie Haya Basis trainingen (Liberalisme, Presenteren en Debatteren 1) te
organiseren. 
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BIJEENKOMST REGIO BESTUUR
ZUID-HOLLAND
Door Michael Teyhoff
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Zo kan eenieder lid de basistrainingen volgen om deel te
kunnen nemen aan de masterclass. De overige 14 Haya
trainingen zullen verzorgd worden door de regio Zuid-
Holland in samenwerking met Leiden, Den Haag en
Rotterdam. 

Ook zal gewerkt worden aan een centraal systeem waarbij
gezocht kan worden welke cursussen een lid heeft gevolgd.
Verder zal worden verzocht een complete en bijgewerkte
cursusmap te realiseren voor alle 17 cursussen. Voorts zal
ook het regiobestuur een nieuwe scoutingcommissie
oprichten voor alle leden van de regio. Hierbij is de wens
uitgesproken dat deze scoutingcommissie zich niet alleen
richt op de Provinciale Statenverkiezingen maar ook op
Gemeenteraadsverkiezingen. Ook is, zoals hierboven
beschreven, het idee voor trainingen omtrent canvassen
benoemd. In lijn met dergelijke interne trainingen, werd ook
het idee van trainingen voor bestuursfuncties benoemd (e.g.
een training voor secretarissen).

Bestuurlijke Efficiëntie en Organisatorische Structuur
Onder menig bestuurders wordt het kandidaatstellingsproces
als te bureaucratisch ervaren. Ook de communicatie omtrent
zaken ALV’s en bijeenkomsten worden als summier en vaak
(te) laat ervaren. De wens voor een jaaragenda vanuit de
regio is hierbij uitgesproken. Voorts delen menig bestuurders
de mening dat het MijnVVD platform verouderd en
onoverzichtelijk is. Ook wordt verzocht om consistentere
communicatie en de website en e-mailadressen te
uniformeren.

Waarden en Identiteit
Geconstateerd wordt dat landelijke politieke constellatie de
lokale opgaves bemoeilijken. Mogelijkheden om hierop in te
spelen die besproken zijn, zijn onder meer het bieden van
ruimte voor debat op ALV’s, minder alleen maar zenden
vanuit de lokale politiek en de korte lijnen met Tweede
Kamerfractie benutten. Ook gaven de aanwezigen aan minder
‘een uitvoeringsgerichte campagnemachine’ te willen zijn en
vaker meer leden in gesprek willen kunnen gaan over de
liberale waarden die ons binden.

Beleidsplan VVD Hoeksche Waard
Als bestuur van de VVD Hoeksche Waard zijn we blij dat de
ontwikkelingen die we lokaal ervaren ook in de regio worden
herkend. Ons beleidsplan benoemt al deze onderwerpen. De
acties die wij lokaal hebben ingezet en regionaal hebben
aangekaart, lijken nu daadwerkelijk tot verdere ontwikkeling
te komen. 
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Lokaal werken we als bestuur en fractie aan onze
zichtbaarheid en profilering. We laten zien waar we voor
staan en waar we ons voor inzetten. We bezoeken lokale
bedrijven en sportverenigingen en nemen deel in
verschillende belangenorganisaties zoals bijvoorbeeld de
Ondernemersvereniging Hoeksche Waard. Van deze
activiteiten plaatsen we berichten op sociale media, in onze
nieuwsbrief en op onze website. We merken nog steeds dat
we nieuwe volgers krijgen op deze media en dat biedt ons
als bestuur in het kader van ledenwerving weer nieuwe
kansen. 

Het afgelopen half jaar hebben we drie nieuwe leden
mogen verwelkomen en hebben we gesproken met
verschillende aspirant-leden die overwegen om ook de stap
naar een lidmaatschap te maken. We merken echter ook
dat leden opzeggen omdat men zich niet meer herkent in
de landelijke politiek van de VVD, maar nog wel graag
lokaal de VVD willen steunen. Ook daaraan geven we
uitvoering door oprichting van onze eigen stichting
waardoor men ook lokaal kan blijven meedoen met de VVD
Hoeksche Waard. 

Ten aanzien van het organiseren van activiteiten en het
aanbieden van trainingen en workshops zien we een nadere
invulling van wat wij in ons beleidsplan hebben genoemd
“What’s in it for me?”. Wat levert een lidmaatschap je op
als lid van de VVD? We zien ook dat het organiseren van
activiteiten en opleidingen in het eigen netwerk lastig is. De
animo is laag en de kosten relatief hoog. Daarbij komt dat
het volgen van een training in een halflege zaal ook niet erg
motiveert. Bij het volgen is juist de dynamiek van de
aanwezigen en de interactie zo ontzettend belangrijk. We
juichen het daarom toe dat het organiseren van activiteiten
en trainingen voortaan ook regionaal op de agenda komt.
Lokaal deden wij dit al met de Dordtse VVD en Goeree maar
recent heeft er een eerst verkenning plaatsgevonden met
Nissewaard en Voorne aan Zee. Wij denken dat dit een hele
positieve ontwikkeling is waar we echt toekomst in zien. Als
concreet resultaat van de dag georganiseerd door het
regiobestuur is er inmiddels een regionaal opleidingsplan
waarin de aangeboden trainingen binnen onze regio zijn
terug te vinden. Het plan wordt nog steeds aangevuld maar
een eerste overzicht van de komende maanden is eveneens
in deze nieuwsbrief opgenomen. 
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Als u meer wilt weten over politieke ontwikkelingen in de
Hoeksche Waard dan kunt u daarvoor altijd bij de
fractieleden terecht. Kijk eens naar de livestream van de
vergaderingen of bezoek onze fractievergadering. U bent
van harte welkom. Maak daarvoor dan wel een afspraak
met de fractieleden via fractie@vvdhoekschewaard.nl.
 

MEEPRATEN?

ARNOLD
Fractievoorzitter
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NIEUWS VAN DE FRACTIE
Door Arnold de Man/Fractievoorzitter

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 27 maart heb ik de actuele politieke
ontwikkelingen uit de gemeenteraad toegelicht. Vanzelfsprekend doen we dit
ook in de voor u liggende nieuwsbrief. 
 
Sinds december zijn er weer veel onderwerpen behandeld in de gemeenteraad.  
Onderstaand vermeld ik:  
 
Omgevingswet
Per 1 januari jongstleden is (na veel landelijke vertraging) de nieuwe
Omgevingswet van kracht geworden. De gevolgen voor indieners van
bouwplannen zullen de komende tijd merkbaar zijn; als het goed is zullen
planwijzigingen eenvoudiger en sneller worden afgewikkeld. De afgelopen tijd
zijn er veel oude (langlopende) planwijzigingen onder het oude regime
afgewerkt. Ook voor de gemeenteraad gaat veel veranderen;
bestemmingsplannen zullen de komende tijd (gefaseerd) door
omgevingsplannen worden vervangen.  
 
Woningbouw en planontwikkeling
Woningbouw en woningtoewijzing is een regelmatig terugkerend onderwerp
geweest. Ondanks het feit dat in nagenoeg elk dorp woningbouw plaatsvindt is
ook in de Hoeksche Waard de woningnood goed merkbaar. Naast “normale”
woningbouw worden nu ook tijdelijke huisvestingsoplossingen gerealiseerd in
o.a. Numansdorp, Mijnsheerenland en Goudswaard). Hiermee wordt invulling
gegeven aan goedkope huisvestingsbehoefte voor jongere, crisisopvang en
statushouders. Onze aandacht voor de planvorming van de grote
woningbouwprojecten Stougjeswijk (Oud-Beijerland), Molenpolder
(Numansdorp) is onverminderd groot. 
De goede ontsluiting van deze grote projecten is voor de fractie essentieel van
belang. Onze fractie is kritisch op de voorspelde vervoersbewegingen en
capaciteit van het wegennet. Ons eiland is vanwege de uitgestrektheid per
definitie een autorijk gebied. Openbaar vervoeroplossingen zijn niet
zaligmakend. 
 

mailto:%20fractie@vvdhoekschewaard.nl
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Harmonisatie buitensport en steun hockeyvereniging Hoeksche Waard
De afgelopen periode heeft de raad een begin gemaakt met het
harmoniseren van de oude (subsidie-) regelingen voor de
buitensportaccomodaties. De komende jaren zullen de onderhouds- en
huurafspraken met de sportverenigingen op 1 lijn worden gebracht.
VVD stuurt daarbij aan op een geleidelijke en transparante regeling
waarbij er geen extra gemeentelijk geld benodigd is. Dit vraagt ook veel
inzet van de verenigingen waarbij kansen ontstaan voor inzet van
vrijwilligers en kostenbesparing. Vooruitlopend op dit proces bleek dat
de enige hockeyclub op ons eiland tussen de wal en het schip dreigde
te vallen. Onze fractie heeft met steun van GroenLinks een door de raad
aangenomen motie ingediend waardoor de hockeyclub 2
kunstgrasvelden mag aanleggen. De toekomst voor de 650 Hoeksche
Waardsche hockeyspelers ziet er daardoor een stuk rooskleuriger uit. 

Mobiliteit/Bereikbaarheid 
In april is een begin gemaakt met de behandeling van de
Mobiliteitsnota. Ik verwijs hiervoor ook naar onze vorige nieuwsbrief. De
raad gaat een keuzenota behandelen aan de hand waarvan eind 2024
het Mobiliteitsplan en bijbehoren uitvoeringsprogramma kan worden
vastgesteld. De mobiliteits- en bereikbaarheidsontwikkeling betreft een
lastig onderwerp en vraagt om politieke moed om hier richting aan te
geven. Onze fractie zal zich sterk maken voor een goede participatie
door inwoners en ondernemers. 
 
Wegenonderhoud Waterschap 
Er wordt nu werk gemaakt van een onderzoek naar de mogelijke
overname van de bij het Waterschap in beheer zijnde wegen op het
eiland (400 km!). Gemeente en waterschap hebben de intentie
uitgesproken deze overdacht te onderzoeken. Het waterschap is nog 1
van de weinige schappen met wegen in beheer en onderhoud.
Waterschappen richten zich steeds meer op waterkwaliteit en
veiligheid. Wegbeheer past meer bij de gemeentelijke
verantwoordelijkheid. VVD is op zichzelf voorstander van de overdracht
maar verbindt hier wel de voorwaarde aan vast dat de wegen kwalitatief
op orde zijn en dat dit financieel ook (tenminste) neutraal wordt
opgelost. Tot nu toe beperkt dit zich tot een intentie en onderzoek. 

Damherten 
Onze fractie heeft meegewerkt aan een raadsbrede uitspraak over het
in stand houden van de damhertenpopulatie in de Hoeksche Waard.
Provinciaal bestaat voornemen het gehele damhertenbestand op het
eiland af te laten schieten. In een gemeentelijke zienswijze op dit
voornemen is gepleit voor de instandhouding van de hertenpopulatie
door middel van goed wildbeheer. Totale afschot achten wij ongewenst. 
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Zijn sociale media en internet jouw domein, dan zijn
we op zoek naar jou!
Samen brengen we onze online presentatie naar het
volgende niveau of zelf daar voorbij. 
Wil je ons daarbij helpen mail ons op
bestuur@vvdhoekschewaard.nl

GEZOCHT 

11 april
Onderhandelen VVD Den Haag
20 april 
Liberalisme I VVD Lansingergland
25 mei 
Presenteren I VVD Lansingerland
29 mei 
Hoeksche Waard Lagerhuisdebat VVD Hoeksche
waard 
22 juni
Debat I VVD Lansingerland

 

ACTIVITEITEN KALENDER

VOLG ONS OP SOCIALE MEDIA

Onderzoek Rust en Activiteiten op Zondag 
Eind maart heeft het college de gemeenteraad een notitie
voorgelegd over mogelijke verruiming van de
winkelopenstelling op zondag en activiteiten op zondag. In de
notitie wordt de raad gevraagd (in mei) een uitspraak te doen
over een complex scenario waarbij de verruiming kan worden
ingevuld. Onze fractie is blij dat at dit belangrijke onderwerp
nu eindelijk in de raad aan de orde komt en beraadt zich nog
over een in mei in te nemen standpunt. 

Financiën
De gemeentelijke financiële positie is, net als in veel andere
gemeenten, zorgelijk. Ik verwijs daarvoor naar hetgeen ik
daarover in de vorige nieuwsbrief heb geschreven. Inmiddels
wordt hier hard aan gewerkt. Bij de behandeling van de
perspectiefnota (t.b.v. de begroting 2025 en verder)
verwachten wij een visie van het college over de aanpak van
deze moeilijke situatie.  
 
Tot slot 
Er is nog veel meer behandeld maar het gaat te ver om dit
alles te vermelden. De vergaderingen zijn openbaar en ook
via livestream (terug) te zien. Mocht u vragen of opmerkingen
hebben dan zijn wij als fractie vanzelfsprekend bereid hierop
in te gaan. 



N U M M E R  1

In maart 2022 waren de gemeenteraadsverkiezingen. Als VVD behaalden we in
de Hoeksche Waard 5 zetels waarmee voor mij het raadswerk begon. We zijn nu
twee jaar verder, wat dus praktisch gezien de helft van deze raadsperiode
beslaat. In die twee jaar heb ik vaak gedacht aan de befaamde uitspraak ‘Politics
is show business for ugly people’. Nu wil ik niet zeggen dat alle raadsleden lelijk
zijn, maar iedereen die wel eens uit interesse een vergadering heeft gevolgd zal
herkennen dat er ook veel voor de ‘buhne’ gebeurt, dat raadsleden soms
uitgebreid een betoog houden zonder daar concreet iets mee te bereiken en
vergaderingen daardoor een eeuwigheid kunnen duren. 

Ik heb in de afgelopen twee jaar tijd vooral geleerd om geduldig te zijn. Geduldig
tijdens lange vergaderingen over onderwerpen waarvan je soms kunt denken,
moeten we het hier echt met zijn allen zo uitgebreid over hebben? En geduldig
als het gaat om de beantwoording van schriftelijke vragen en het ontvangen van
beleidsvoorstellen vanuit het college.
 
De gemeente gaat over veel onderwerpen, aansprekende en tastbare zoals
wonen, mobiliteit en sportbeleid. Er zijn alleen ook minder sexy en onzichtbare
onderwerpen die aan bod komen waar je als raadslid iets van moet vinden, zoals
grondstoffenbeleid of de oprichting van een stichting waarborgfonds
veiligheidregio’s. 

De vraag die ik mijzelf als raadslid graag stel is: ‘Waar moeten we vooral mee
doorgaan en waar kunnen we net zo goed mee stoppen?’ Om die vraag te
beantwoorden zul je ook inzicht moeten hebben in wat we nu precies bereiken
met het beleid dat de gemeente uitvoert. Om die reden heb ik eind 2022 de
‘Motie beleidskeuzes’ ingediend die door de raad is aangenomen. De motie roept
het college op om de doelmatigheid en doeltreffendheid van het huidige beleid in
kaart te brengen, zodat we als gemeenteraad onderbouwde beleidskeuzes te
maken. 

Met de naderende financiële uitdagingen die de komende jaren 
op de gemeente afkomen zullen er waarschijnlijk scherpe keuzes 
gemaakt moeten worden. Daardoor is de uitwerking van deze 
motie alleen maar relevanter en urgenter geworden. Helaas is 
ook hier het toverwoord ‘geduld’.  De gemeente werkt nog aan 
de uitvoering van de motie en de uitwerking van een aantal 
thema’s neemt naar verwachting nog veel tijd in beslag. 
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Raadslid
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DE BALANS VAN TWEE JAAR RAADSLID
Door Martijn Filak


